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DostaÅ‚em kolejne pismo podpisane przez paniÄ… radcÄ™ prawnego upowaÅ¼nionÄ… do
dziaÅ‚ania przez prezesa Stadniny Koni MichaÅ‚ów Macieja Grzechnika. W piÅ›mie tym pani radca
odnosi siÄ™ zarówno do braku mojej reakcji na poprzednie pismo, jak równieÅ¼ ustosunkowuje
siÄ™ do kolejnych tekstów na moim blogu &ndash; &bdquo;Kpiny&rdquo; oraz &bdquo;Quo vadis
stadnino koni w MichaÅ‚owie&rdquo;. Po pierwsze, nieprawdÄ… jest, Å¼e nie byÅ‚o z mojej strony
Å¼adnej reakcji na poprzednie pismo przedsÄ…dowe. PrzecieÅ¼ w tekÅ›cie &bdquo;ZwiÄ…zku
obudÅº siÄ™&rdquo; (29.05.2018) napisaÅ‚em w post scriptum, Å¼e Å¼adnego tekstu nie
bÄ™dÄ™ kasowaÅ‚ na mojej stronie i za nic nie bÄ™dÄ™ przepraszaÅ‚ stadniny w MichaÅ‚owie.
JuÅ¼ wówczas napisaÅ‚em, Å¼e czekam na wezwanie do sÄ…du. Teraz to podtrzymujÄ™. Panie
Prezesie Grzechnik! Niech Pan przestanie mnie straszyÄ‡, bo ja nie jestem strachliwy, tylko poda
mnie wreszcie do sÄ…du. A do &bdquo;rachunku&rdquo; proszÄ™ dopisaÄ‡ jeszcze to, co
przeczyta Pan poniÅ¼ej.

WracajÄ…c do ostatniego pisma &ndash; muszÄ™ sprostowaÄ‡ jednÄ… sprawÄ™. OtóÅ¼
okazaÅ‚o siÄ™, Å¼e w &bdquo;bezkosztowÄ…&rdquo; podróÅ¼ sÅ‚uÅ¼bowÄ… do Belgii pan
Grzechnik wybraÅ‚ siÄ™ tym razem sam. Bez pani &bdquo;dyrektor do spraw hodowli zwierzÄ…t i
produkcji roÅ›linnej&rdquo;, czyli Hanny Sztuki, jak pisze pani radca prawny. I tÄ™ informacjÄ™
prostujÄ™. Z kolei ja chciaÅ‚bym zwróciÄ‡ uwagÄ™, Å¼e tekst pt. "Quo vadis stadnino w
MichaÅ‚owie&rdquo;, który &ndash; jak suponuje pani radca prawny &ndash; &bdquo;narusza dobra
osobiste&rdquo; michaÅ‚owskiego przedsiÄ™biorstwa, napisaÅ‚a nie Beata Kumanek, a 
Agnieszka Bojanowska. Nie zmienia to postaci rzeczy w tym sensie, Å¼e tego tekstu teÅ¼ nie
usunÄ™, ani za niego nie bÄ™dÄ™ przepraszaÅ‚. A jak trzeba bÄ™dzie, stanÄ™ - czy to sam, czy
ramiÄ™ w ramiÄ™ z paniÄ… BojanowskÄ… &ndash; przed sÄ…dem, by broniÄ‡ tez w nim
zawartych. A teraz wróÄ‡my do &bdquo;bezkosztowej podróÅ¼y sÅ‚uÅ¼bowej&rdquo; do Belgii. W
poprzednim tekÅ›cie (&bdquo;Kpiny&rdquo;), zadaÅ‚em kilka pytaÅ„, adresujÄ…c je do nowego
wiceministra rolnictwa Szymona GiÅ¼yÅ„skiego. Te pytania (z korektÄ…, Å¼e dotyczÄ… tylko
prezesa Macieja Grzechnika) nadal sÄ… aktualne. Kto zafundowaÅ‚ prezesowi Grzechnikowi wyjazd
na pokaz koni arabskich West Coast Cup? JeÅ›li ktoÅ› funduje taki &bdquo;prezent&rdquo;
prezesowi paÅ„stwowej stadniny &ndash; co trzeba podkreÅ›liÄ‡ &ndash; to zachodzi podejrzenie,
Å¼e jest to rewanÅ¼. Ale za co? Dobrze byÅ‚oby to wyjaÅ›niÄ‡.Ten apel kierujÄ™ teÅ¼ do nowego
kierownictwa KOWR, do dyrektora generalnego Piotra Serafina, oraz do wicedyrektora
odpowiedzialnego za stadniny, którym od niedawna jest Grzegorz PiÄ™ta. Sprawa
&bdquo;bezkosztowego&rdquo; wyjazdu do Belgii i pytania &ndash; kto i za co ten wyjazd prezesowi
Grzechnikowi zafundowaÅ‚ &ndash; stajÄ… siÄ™ jeszcze bardziej aktualne po konfrontacji z
niektórymi dokumentami, jakie do mnie dotarÅ‚y.OtóÅ¼ w &bdquo;Sprawozdaniu z dziaÅ‚alnoÅ›ci
spóÅ‚ki Stadnina Koni MichaÅ‚ów rok 2017&rdquo; jest pozycja zatytuÅ‚owana &bdquo;omówienie
znaczÄ…cych wzrostów&rdquo;. A najwiÄ™kszy wzrost &ndash; o bagatela 500%! &ndash;
stadnina zanotowaÅ‚a w segmencie &bdquo;promocja i reklama&rdquo;. A co siÄ™ na ten wzrost
zÅ‚oÅ¼yÅ‚o? PrzytoczÄ™ ten fragment w caÅ‚oÅ›ci: Reklama stadniny na rynkach krajowych i
zagranicznych, wydanie katalogu Pride of Poland wraz z reklamÄ… w Tutto Arabi, wykonanie
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i umieszczenie reklamy w czasopiÅ›mie Tutto Arabi w wydaniach specjalnych na pokazy w
Las Vegas, Menton oraz w Janowie Podlaskim wydarzenia pn. &bdquo;Pride of Poland 2017
ÅšwiÄ™to Konia Arabskiego&rdquo;, reprezentacja (pr manager) wydarzenia Pride of Poland
poza granicami Polski &ndash; w tym w szczególnoÅ›ci na pokazach w Las Vegas, Menton,
Vells, wykonanie filmu promujÄ…cego konie przedstawione do sprzedaÅ¼y na aukcjach
Pride of Poland i Summer Sale, wydanie katalogu czempionatowego na XXXIX Narodowy
Pokaz Koni Arabskich, wydanie katalogu II Zimowej aukcji koni czystej krwi arabskiej oraz
organizacja aukcji, a takÅ¼e zakup filmu promujÄ…cego wydarzenie, promocja wydarzenia
pt. &bdquo;Pride of Poland 2017&rdquo; poprzez witrynÄ™ polskie araby, kontakty z
mediami, w tym  newslettery, w celu kreowania pozytywnego wizerunku wydarzenia Pride of
Poland 2017. Warto przeanalizowaÄ‡ ten fragment sprawozdania.Po pierwsze &ndash; kilka tygodni
temu posÅ‚owie na zÅ‚oÅ¼onÄ… interpelacjÄ™ dostali odpowiedÅº, Å¼e Simone Leo nie peÅ‚ni w
SK MichaÅ‚ów Å¼adnej funkcji. NastÄ™pnie odmówiono podania jakichkolwiek szczegóÅ‚ów
wspóÅ‚pracy z tym znanym wÅ‚oskim poÅ›rednikiem. Teraz chyba wiadomo dlaczego. Jak widaÄ‡ z
MichaÅ‚owa pÅ‚ynie do niego potÄ™Å¼ny strumieÅ„ pieniÄ™dzy, bo wiÄ™kszoÅ›Ä‡ z owej
500-procentowej zwyÅ¼ki na reklamÄ™ i promocjÄ™, przypada wÅ‚aÅ›nie jemu i jego
wydawnictwu. Dlaczego tak duÅ¼o? I za jakie usÅ‚ugi? Czy tylko reklamowe, czy teÅ¼ inne? A
jeÅ›li inne, to jakie? To sÄ… pytania, na które warto poznaÄ‡ odpowiedzi. Po drugie - jeÅ›li
zestawiÄ‡ 500-procentowy wzrost kosztów na promocjÄ™ i reklamÄ™ za rok 2017 z efektem Pride
of Poland 2017, gdzie michaÅ‚owska stadnina sprzedaÅ‚a tylko dwie klacze (negatywny rekord w
historii aukcji), to co otrzymamy? NIEGOSPODARNOÅšÄ†! ByÅ‚y juÅ¼ minister rolnictwa Krzysztof
Jurgiel nakazaÅ‚ wszczÄ…Ä‡ Å›ledztwo w sprawie rzekomej niegospodarnoÅ›ci w Janowie
Podlaskim. Ale wszyscy pamiÄ™tamy teÅ¼ jego sÅ‚ynne zdanie wypowiedziane podczas komisji
sejmowej &bdquo;za zÅ‚odziejstwo ich zwolniÅ‚em&rdquo;, co dotyczyÅ‚o prezesów obu stadnin,
zarówno w Janowie, jak i w MichaÅ‚owie. CaÅ‚y aparat paÅ„stwowy (prokuratura, CBA, ANR, KOWR
i co tam jeszcze) szuka tej niegospodarnoÅ›ci i jakoÅ› nie moÅ¼e jej znaleÅºÄ‡. Panie Ministrze!
Niech Pan wróci. Tam siÄ™ nie udaÅ‚o, ale tu ma Pan fakty podane na tacy: z jednej strony
500-procentowy wzrost nakÅ‚adów na promocjÄ™ i reklamÄ™ - gÅ‚ównie Pride of Poland 2017
&ndash; a z drugiej strony, kompromitujÄ…ce efekty tych nakÅ‚adów. CzyÅ¼ moÅ¼na znaleÅºÄ‡
lepszy dowód na niegospodarnoÅ›Ä‡! Panie byÅ‚y ministrze Jurgiel. UbolewaÅ‚ Pan nad tym, Å¼e
byli prezesi stadnin arabskich, których nakazaÅ‚ Pan zwolniÄ‡, wydzierÅ¼awiajÄ… klacze
zagranicznym podmiotom i pozwalajÄ… wypÅ‚ukiwaÄ‡ od nich zarodki, a klacze te - Pana zdaniem -
powinny rodziÄ‡ Åºrebaki w polskich stadninach, by byÅ‚o co potem sprzedawaÄ‡ na aukcjach i by
nie uszczuplaÄ‡ puli cennych genów. To co Pan powie na taki kwiatek? Stadnina w MichaÅ‚owie
wydzierÅ¼awiÅ‚a sÅ‚ynnÄ… klacz EmandoriÄ™ na okres od 9 wrzeÅ›nia 2017 do 1 grudnia 2018
(ponad rok) za &ndash; oto wpis w rubryce &bdquo;opÅ‚ata dzierÅ¼awna&rdquo;:Nagrody
pieniÄ™Å¼ne wygrane przez klacz bÄ™dÄ… dzielone na strony umowy w proporcjach po
50%. Jak Jerzy BiaÅ‚obok czy Marek Trela wydzierÅ¼awiali najlepsze klacze bÄ…dÅº ogiery
zagranicznym stadninom, to zapis o tym, Å¼e nagrody z pokazów bÄ™dÄ… dzielone po 50%, byÅ‚
punktem numer dwa lub trzy. GÅ‚ównym punktem byÅ‚a Å¼ywa gotówka na koncie stadniny.
PrzypomnÄ™ tylko kilka ostatnich sÅ‚awnych koni wydzierÅ¼awionych przez zwolnionych
prezesów: &bull; Pianissima &ndash; po 100 tys. euro za kaÅ¼dy z dwóch lat dzierÅ¼awy;&bull; El
Dorada &ndash; 20 tys. dolarów za pierwszy rok dzierÅ¼awy oraz 5000 dol. plus Åºrebak po
wskazanym ogierze za drugi rok;&bull; og. Morion &ndash; po 100 tys. euro za kaÅ¼dy z dwóch lat
dzierÅ¼awy;&bull; og. Equator &ndash; 150 tys. dolarów za rok dzierÅ¼awy do USA.  CzyÅ¼
wydzierÅ¼awienie sÅ‚ynnej Emandorii na 14 miesiÄ™cy tylko za poÅ‚owÄ™ wygranych na
pokazach, bez Å¼adnej opÅ‚aty dzierÅ¼awnej &ndash; nie jest jaskrawym przykÅ‚adem
niegospodarnoÅ›ci?Czy wydzierÅ¼awienie 14-letniej, najbardziej utytuÅ‚owanej klaczy z
michaÅ‚owskiego stada, w sytuacji, kiedy wygraÅ‚a juÅ¼ wszystko co byÅ‚o do wygrania, a
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zostawiÅ‚a jak do tej pory tylko kilka sztuki potomstwa w MichaÅ‚owie, nie jest jaskrawym
przykÅ‚adem &bdquo;uszczuplania puli cennych genów&rdquo;? A tak na marginesie &ndash;
moÅ¼e to wÅ‚aÅ›nie w warunkach kontraktu dzierÅ¼awnego Emandorii jest pies pogrzebany.
MoÅ¼e to wÅ‚aÅ›nie tam naleÅ¼y szukaÄ‡ rozwiÄ…zania zagadki, kto w ramach rewanÅ¼u
zafundowaÅ‚ prezesowi Grzechnikowi &bdquo;bezkosztowy&rdquo; wyjazd sÅ‚uÅ¼bowy na pokazy
w Belgii? Bo ktoÅ›, kto dostaÅ‚ na ponad rok EmandoriÄ™ za darmo, na pewno ma powody do
wdziÄ™cznoÅ›ci wobec tak hojnego wydzierÅ¼awiajÄ…cego. Panie ministrze &ndash; tym razem
zwracam siÄ™ do aktualnie urzÄ™dujÄ…cego Jana Krzysztofa Ardanowskiego! Panie dyrektorze
Piotrze Serafin! Panie wicedyrektorze Grzegorzu PiÄ™to! Ja bym na Panów miejscu wszystko
dobrze posprawdzaÅ‚, Å¼eby potem nie byÅ‚o &ndash; myÅ›my nie wiedzieli! PrzecieÅ¼ wiele
rzeczy widaÄ‡ goÅ‚ym okiem, a co dopiero, jak ma siÄ™ takÄ… moÅ¼liwoÅ›Ä‡, jak Panowie
&ndash; uzbroiÄ‡ oko w odpowiednie kompetencje.Marek Szewczyk    
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